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Protokół Nr 12.2019 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 28 listopada 2019 r. 

godz. 8:00 

 

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu uczestniczyło 

9 członków komisji na ogólną liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby 

zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich – Przewodnicząca Komisji rolnictwa, ochrony 

środowiska, dróg i transportu. 

Na wstępie pani Przewodnicząca powitała wszystkich członków komisji, jak również osoby 

zaproszone.  

 

Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Przedstawienie informacji o podjętych decyzjach w zakresie zaplanowanych inwestycji 

na drogach powiatowych w 2020. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2019 rok, 

b) o zmianie uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych 

przez Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2019 roku na realizację zadań, 

c) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 

lub innych obiektów pływających na 2020 r., 

d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

technikum w pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 1 w 

Opatowie, 

e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w czteroletnie liceum ogólnokształcące wchodzące w 

skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, 

f) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, 

g) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

technikum w pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 w 

Opatowie, 

h) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Bartosza Głowackiego w czteroletnie Liceum 
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Ogólnokształcące im. Bartosza Głowackiego wchodzące w skład Zespołu 

Szkół Nr 2 w Opatowie, 

i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie, 

j) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

technikum w pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół w 

Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – Curie, 

k) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w czteroletnie liceum ogólnokształcące wchodzące w 

skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej-Curie, 

l) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej-Curie, 

m) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego 

transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski. 

4. Sprawy organizacyjne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1.Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż przesłany początkowo porządek obrad proponuje się 

rozszerzyć o kolejny punkt opiniowanych uchwał Rady Powiatu w brzmieniu: ,,o zmianie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości”, z uwagi na 

pismo nadesłane od Urzędu Wojewódzkiego. W związku z powyższym zapytała członków 

komisji, czy są uwagi lub inne propozycje do przedstawionego porządku obrad. W wyniku 

braku uwag zapytała, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

,,Za” – 9 głosów, ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został 

wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do 

jego treści. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania.  

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.  
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Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad. 2. Przedstawienie informacji o podjętych decyzjach w zakresie zaplanowanych 

inwestycji na drogach powiatowych w 2020. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zadać pytania do przedłożonej informacji 

przez dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie, która stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad. 3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2019 rok. 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Zofii Rusak – Skarbnik Powiatu, która 

wyjaśniła, iż w niniejszej uchwale dokonuje się zmian w budżecie powiatu na 

2019 rok, poprzez zwiększenie dochodów o kwotę 2.977.752,47 zł i zwiększenie 

wydatków budżetowych o kwotę 2.977.752,47 zł. Pani Skarbnik wyjaśniła, iż dotyczy 

to m. in.: 

- zwiększenia dochodów w dziale 600 Transport i łączność o kwotę 733.023 zł z tytułu 

dotacji z Funduszu Dróg Samorządowych; 

-  zmniejszenia dochodów w dziale 600 Transport i łączność o kwotę 392.656 zł; 

- zwiększenia dochodów w dziale 801 Oświata i wychowanie o kwotę 45.200 zł 

dotyczy środków otrzymanych z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na kształcenie 

ustawiczne pracowników ZS w Ożarowie; 

- zwiększenia dochodów w dziale 851 Ochrona zdrowia o kwotę 2.500.000 zł co 

stanowią środki rezerwy ogólnej budżetu państwa, przeznaczone na realizację zadania 

,,Przebudowa Szpitala w Opatowie wraz z doposażeniem’’; 

- zwiększenia dochodów w dziale 852 Pomoc społeczna o kwotę 103.403 zł; 

- zmniejszenia dochodów w dziale 855 Rodzina o kwotę 181.293 zł co dotyczy niższej 

dotacji otrzymanej na sfinansowanie wydatków na utrzymanie dzieci z innych 

powiatów, przebywających w POW w Nieskurzowie Nowym. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który zapytał inwestycję 

w nieruchomość pod Placówkę Opiekuńczo – Wychowawczą w Nieskurzowie 

Nowym. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek – Starosta Opatowski, który wyjaśnił, iż 

dopiero to zadanie będzie wprowadzane, gdyż przymierzają się do kupna 

nieruchomości ale będzie próbował jeszcze wynegocjować niższą cenę. 

 

O zabranie głosu ponownie poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który zapytał, czy 

nie warto zastanowić się nad innym rozwiązaniem, aby część dzieci zostawić 

w Nieskurzowie a tylko wymagana liczbę wychowanków przenieść do Opatowa. 
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Odbyła się dyskusja nt. sytuacji placówki i złego stanu technicznego budynku 

i potrzebie ogromnego wkładu finansowego w ten budynek. 

    

Pani Przewodnicząca zapytała czy są  jakieś pytania do przedłożonego w/w projektu 

uchwały. 

 

Wobec braku pytań, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

b) o zmianie uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2019 roku na realizację zadań. 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej – Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która wyjaśniła, iż w związku 

ze zmianą rozporządzenia w sprawie algorytmu przekazywania środków PFRON 

w zakresie dofinansowania kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej do 

wysokości 18.096,00 zł w 2019 roku, wzrosła wysokość dofinansowania 

o 115.500,00 zł. Pani kierownik dodała, iż środki finansowe przyznane przez PFRON 

należą do tzw. środków pozabudżetowych i są corocznie określane według algorytmu. 

Podsumowując poinformowała, iż uzgodnienie przeznaczenia otrzymanych środków, 

nie ma wpływu na budżet powiatu. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do przedłożonego w/w projektu 

uchwały. 

 

Wobec braku pytań,  poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za 

jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

c) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 

innych obiektów pływających na 2020 r. 

Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma jakieś pytania do przedłożonego projektu 

uchwały. 
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Nikt z radnych nie zabrał głosu wobec czego poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

technikum w pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 1 

w Opatowie. 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Markowi Gołasie – Kierownikowi 

Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, który wyjaśnił, iż zgodnie z art. 152 

ust. 1-3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe z dniem 1 września 2019 r. dotychczasowe czteroletnie technikum 

przekształca się w pięcioletnie technikum. Kierownik poinformował, iż organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczasowe 

czteroletnie technikum, w terminie do 30 listopada 2019 r., w drodze uchwały, 

stwierdza jego przekształcenie w pięcioletnie technikum.  

Kontynuując Kierownik wyjaśnił, iż podobnych przekształceń dokonuje w liceach 

Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, w Zespole Szkół Nr 2 w Opatowie oraz w Zespole 

Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej-Curie. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła  zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymały się”- 0 głosów. 

 

e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w czteroletnie liceum ogólnokształcące wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie . 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w czteroletnie liceum ogólnokształcące wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie.  
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Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

f) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie. 

 

Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

g) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

technikum w pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 w 

Opatowie. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego technikum 

w pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 

 

Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 
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h) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Bartosza Głowackiego w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące im. Bartosza Głowackiego wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Nr 2 w Opatowie. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Bartosza Głowackiego w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące im. Bartosza Głowackiego wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 

w Opatowie. 

Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.  

 

Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

j) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

technikum w pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół 

w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – Curie. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego technikum w 

pięcioletnie technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej – Curie. 
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Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

k) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w czteroletnie liceum ogólnokształcące wchodzące w skład 

Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej-Curie. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w czteroletnie liceum ogólnokształcące wchodzące w skład 

Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej-Curie. 

 

Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

l) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego dla dorosłych w czteroletnie liceum ogólnokształcące dla 

dorosłych wchodzące w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej-

Curie. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w czteroletnie liceum ogólnokształcące wchodzące w skład 

Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej-Curie. 

 

Wobec ich braku zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 
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m) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego 

transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski. 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Pawłowi Koziarzowi – Obsłudze Prawnej, 

który wyjaśnił, iż projekt niniejszej uchwały zakłada likwidację linii nr 9 (Opatów – 

Opatów przez: Włostów), modyfikacje w liniach nr 1 (Opatów – Opatów przez: 

Dziewiątle, Marianów, Wygiełzów, Łopatno, Gryzikamień, Wzory (Kamienną Górę), 

Iwaniska, Wojnowice, Tęczę (Plantę)) i nr 3 (Opatów – Opatów przez: Sadowie, 

Czerwoną Górę, Zwolę). Podsumowując pan mecenas poinformował, iż proponuje się 

także utworzenie nowych linii tj. linii nr 10 (Opatów – Opatów przez: Jasice, 

Kaliszany, Wojciechowice) oraz linii nr 11 (Opatów – Opatów przez: Stodoły-Wieś, 

Gierczyce). 

 

O zabranie głosu poprosił pan Tadeusz Bieniek – Kierownik Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg, który wyjaśnił, iż zaistniała konieczność rezygnacji z przejazdów 

w tych miejscowościach, do których sporadycznie lub w ogóle nie były sprzedawane 

bilety. Kontynuując poinformował, iż analizując zgłaszane potrzeby komunikacyjne 

mieszkańców Powiatu Opatowskiego, które docierają do Starostwa Powiatowego 

w Opatowie od sołtysów poszczególnych miejscowości, a także które były zgłoszone 

przez Wójta Gminy Wojciechowice, istnieje konieczność stworzenia nowych linii 

komunikacyjnych. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała, czy mają deklarację 

mieszkańców, iż będą korzystać z nowoutworzonej linii. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek – Starosta Opatowski, który powiedział, iż 

na chwilę obecną młodzież i rodzice wyrazili chęć przejazdu naszym powiatowym 

transportem a pewność będziemy mieć po wykupieniu biletów miesięcznych. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Jacek Dwojak, który zapytał, czy kierownik 

Powiatowego Zakładu Transportu ma dane ile uczniów korzysta z poszczególnych 

linii a ile mieszkańców. Gdyż chciałby się zorientować, czy mieszkańcy, którzy 

wnioskowali o taki transport faktycznie z niego korzystają. 

 

Odpowiedzi udzielił Kierownik KM, który poinformował, iż mają tylko dane ile osób 

dziennie korzysta z transportu bez rozbicia na uczniów i mieszkańców. 

 

Nawiązując do powyższego o zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, 

który poprosił kierownika Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, aby na 

koniec roku przygotował takie zestawienie z rozbiciem na poszczególne linie.  

 

Pani Przewodnicząca poprosiła aby kierowca zwracał uwagę, czy na przystankach 

widnieją rozkłady jazdy – czy nie są pozrywane.  
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Odbyła się krótka dyskusja w wyniku której pan Wacław Rodek stwierdził, iż 

potrzeba czasu aby mieszkańcy z samochodów ponownie przenieśli się na transport 

publiczny i może trzeba zastanowić się aby na dłużej utrzymać te nierentowne na 

chwilę obecną linie. 

 

Następnie pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma jeszcze  jakieś pytania. Nikt nie 

zabrał głosu wobec czego zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

 

Ad.4. Sprawy organizacyjne. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pani Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie 

Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 8:55).  

 

Protokołowała: 

mgr Sylwia Zakrzewska  

 

Przewodnicząca Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

 

/-/ Alicja Frejlich


